
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 10/02/2021 

Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης   
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Εκτός λειτουργίας το Laser στην Α’ Οφθαλμολογική Κλινική του “ΑΧΕΠΑ”» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Δεκάδες είναι οι καταγγελίες πολιτών, οι οποίοι προσήλθαν στην Α΄ Οφθαλμολογική 
Κλινική του “ΑΧΕΠΑ” και μετά λύπης, διαπίστωσαν, πως εδώ και 1,5 χρόνο, είναι 
χαλασμένο το Laser για τις επεμβάσεις στους οφθαλμούς, με αποτέλεσμα να 
αναβάλλονται επ’ αόριστον τα σχετικά ραντεβού. Αξίζει να σημειωθεί, πως η 
Οφθαλμολογική Κλινική αποτελεί το μεγαλύτερο Τριτοβάθμιο Κέντρο Αναφοράς στην 
Βόριεο Ελλάδα, όπου εξυπηρετείται, ετησίως, μεγάλος αριθμός ασθενών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Προτίθεσθε να λάβετε, άμεσα, τα κατάλληλα μέτρα, ώστε να επιδιορθωθεί το ανωτέρω  
μηχάνημα, το συντομότερο δυνατόν; Αν ναι, πόσο κοστίζει η επιδιόρθωσή του;  
 
2. Για ποιον λόγο δεν έχει επιδιορθωθεί, μέχρι σήμερα, το Laser για τις επεμβάσεις στους 
οφθαλμούς, στην Α’ Οφθαλμολογική Κλινική του “ΑΧΕΠΑ”;  
 
3. Ποιος έχει την ευθύνη στην ανωτέρω κλινική για τον ενδεχόμενο κίνδυνο που 
αντιμετωπίζουν οι ασθενείς με οφθαλμολογικά προβλήματα, οι οποίοι, όντας 
παρακολουθούμενοι από ιατρούς του ΑΧΕΠΑ”, αναγκάζονται να μεταφερθούν αλλού, 
προκειμένου να υποβληθούν σε σχετική χειρουργική επέμβαση από μη θεράποντες 
ιατρούς; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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